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БЕОГРАД - Војислав Коштуница и Томислав Николић имају редовну комуникацију и у
коректним су односима. Све досадашње сукобе на релацији ДСС - СНС потпаљивала је
власт, која се уплашила наше коалиције. Сада радимо заједно на расписивању избора, а
о евентуалној коалицији размишљаћемо тек после њих, каже за “Блиц” Ненад Поповић,
потпредседник ДСС.

  

Поповић каже да са напредњацима имају доста заједничког - и једна и друга странка
залажу се за Србију која ће чувати Косово, која неће у НАТО и која ће бити економски
јака. На питање да ли је тренутни однос ДСС и СНС “љубав из рачуна”, одговара:

  

- Наш однос је коректан и пун поштовања. Ако је то “љубав из рачуна”, шта би тек
требало да кажу странке на власти. Па, тамо имате комунисте и монархисте, левичаре и
десничаре, социјалисте и десне демократе. Оне немају никакву идеолошку платформу,
већ им је циљ искључиво опстанак на власти.

  

Ипак, ни ви ни напредњаци нисте увек били, како сте рекли, пуни поштовања једни према
другима.

  

- То је потпаљивано са стране. Сада радимо заједно и циљ нам је да на власт дође нова
влада која ће водити реалну политику. О свим коалицијама треба разговарати после
избора.

  

Какав ће резултат ДСС постићи на изборима?

  

- Двоцифрен и у то нема сумње. То анализе показују, иако нас власт сатанизује. Већ три
године читамо да нам пада рејтинг, а ДСС за то време интензивно расте. Тренутно нас
подржава између девет и 11 одсто.
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Ипак, да вам је подршка у паду показују резултати избора: Коштуница је на
председничким изборима освојио 30,88 гласова, на парламентарним 2003. ДСС је освојио
18 одсто и од тада сте у сталном паду.

  

- Грађани Србије су дуго обмањивани европским интеграцијама. Цела Европа је у једном
тренутку била против Коштунице јер није хтео да потпише ССП. То би било као да је
признао Србију без Косова. Сатанизовање Коштунице са запада и у медијима одразило
се на грађане. Људи су мислили да ће ући у ЕУ, да ће имати велике плате и лепо
живети. А нико не воли онога ко му доноси лоше вести.

  

Да ли одговорност сноси Коштуница?

  

- Апсолутно не видим одговорност Коштунице. Ја сам ушао у политику због њега. Он је
највећи државник у Србији.

  

ДСС све чешће описују као екстремно десничарску партију. Да ли вам то смета?

  

- Испада да је Коштуница екстремни десничар само зато што се не свиђа неком у Европи.
Оно у чему смо екстремно јаки и на чему ћемо екстремно инсистирати је заштита
државног и националног интереса.

  

Утисак је да ће вам се кампања свести на причу о Косову.

  

- Косово ће бити увек тема свих тема и тако би се понашала свака одговорна странка и
свака држава. За сваку државу је најважније питање њеног суверенитета и
интегритета.

  

Које решење ДСС предлаже за Косово? 
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- Да се питање покрајине врати у Савет безбедности и УН. Треба рећи “не” Еулексу и за
столом разговарати о свим питањима, али прво о статусу. Ја као посланик не знам о
чему преговара онај млади господин Борко Стефановић. Нисам уопште информисан.
Скупштина је потпуно понижена.

  

На који начин је могуће постићи компромис?

  

- Најгоре је ово што ради Влада. Све чини да би ушли у ЕУ. Тај еврофанатизам се
граничи са некадашњим комунизмом. Ми за Алабанце предлажемо највећу могућу
аутономију која постоји у Европи, али у оквиру граница Србије.

  

Али то не задовољава власти на Косову?

  

- Ако ми будемо инсистирали на нашим принципима, та држава никада неће заживети.
Све што је лажно и што је направљено на трговини органима и највећем криминалу и
корупцији који постоји данас у Европи нема шансе за дуги живот.

  

(Блиц)
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